
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIV / 2017

z przebiegu sesji Rady Gminy S i e d l e c

odbytej w dniu 17 marca 2017 roku

Na  ogólną  ilość  15  radnych,  obecnych  na  sesji  było  13  członków  Rady  w/w
prowadzonej listy obecności.

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Jacek Kolesiński - Wójt Gminy Siedlec
2. Hieronim Birk - Zastępca Wójta Gminy
3. Krystyna Lewandowska -  Skarbnik Gminy

Do pkt. 1

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Andrzej  Kaźmierczak
serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności
w sesji  uczestniczy 12 radnych,  co wobec składu Rady Gminy Siedlec  wynoszącego 15
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.

Do pkt. 2

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaźmierczak  odczytał 
porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy Siedlec.

4. Interpelacje i zapytania.

5. Informacja z prac międzysesyjnych:
a. Wójta Gminy Siedlec,
b. Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec,
c. Przewodniczącego i  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Siedlec wraz z liczbą punktów za poszczególne 
kryteria oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia,

b. określenia kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów za poszczególne kryteria
oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych prowadzonych przez Gminę .



7. Wolne głosy i wnioski.

Wobec braku uwag przystąpiono do realizacji porządku obrad.

Do pkt. 3

Tematyczne zagadnienie zreferował Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 
Kaźmierczak wnosząc do Wysokiej Rady o przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy 
odzwierciedlający jej przebieg.

Jak poinformował nie wpłynęły uwagi do protokołu.

W wyniku głosowania na obecność 12 radnych protokół został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 4

W punkcie tym nie zabierano głos.

Do pkt. 5 „a, b, c”

W punkcie tym pierwszy zabrał głos  Wójt Gminy Jacek Kolesiński  przedstawiając
informacje  o przebiegu odbytych  spotkań,  zebrań i  konferencji.  Przedstawił  też  zadania
zrealizowane z zakresu drogownictwa -infrastruktury.

Do przedstawionego zagadnienia nie wniesiono uwag, ani zapytań.

Całościowa informacja stanowi załącznik do protokołu.

Następnie  głos  zabrali  przewodniczący stałych komisji  składając  ustną informację  z  prac
międzysesyjnych.

Jako  pierwsza  głos  zabrała  I.  Słowiak   –Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki
Komunalnej,  Rolnictwa i Porządku Publicznego informując, iż  w okresie międzysesyjnym
komisja  spotkała  się  jeden  raz,  gdzie  zajęto  się  sprawą  złego  stanu  drogi  gminnej  w
Chobienicach.  Wyrażono  również  pozytywną  opinię  w  temacie  zbycia  nieruchomości  w
Kopanicy.

Następnie głos zabrała  E. Weil – Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetu informując,
że  w okresie międzysesyjnym komisja nie obradowała.

R. Winiarz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej
zabierając głos podał, że komisja obradowała jeden raz tj. 14.03.2017r., gdzie dyskutowała
nad działalnością GOK w Siedlcu, oraz nad projektami uchwał dzisiejszej sesji opiniując je
pozytywnie.

 Na  zakończenie  głos  zabrał  Przewodniczący  Rady  A.  Kaźmierczak  składając  ustną
informację z prac międzysesyjnych przewodniczącego i wice przewodniczącego rady.

Do pkt. 6 „a”

Tematyczne  zagadnienie  dotyczące  określenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych
szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  Siedlec  wraz  z  liczbą  punktów  za
poszczególne  kryteria  oraz  określenia  dokumentów  niezbędnych  do  ich  potwierdzenia
zreferował  J.  Skrobisz  dyrektor  GZEAS-u.  Jak  poinformował  zgodnie  z  art.133  ust.2  i  3



ustawy – Prawo oświatowe - organ prowadzący zobowiązany jest do określenia kryteriów,
które  będą  brane  pod  uwagę   w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  klas  pierwszych  szkół
podstawowych prowadzonych przez gminę, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem
szkoły.  Zaznaczył  też,  iż  w  myśl  art.133  ust.1  ww.  ustawy  do  klasy  pierwszej  szkoły
podstawowej, której ustalono obwód, przyjmuje się na podstawie zgłoszenia rodziców dzieci
zamieszkałych w tym obwodzie.  W przypadku,  gdy po przyjęciu  dzieci  z  obwodu szkoła
podstawowa  nadal  dysponuje  wolnymi  miejscami  można  przeprowadzić  postępowanie
rekrutacyjne dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem tej szkoły. W dalszej części swej
wypowiedzi omówił poszczególne kryteria rekrutacji do publicznych szkół podstawowych.

W dyskusji  nad zagadnieniem nie zabierano głosu,  wobec czego Przewodniczący
Rady A. Kaźmierczak poddał pod głosowanie projekt Uchwały Nr XXXIV/156/2017 w sprawie
określenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez
Gminę Siedlec wraz z liczbą punktów za poszczególne kryteria oraz określenia dokumentów
niezbędnych do ich potwierdzenia.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XXXIV/156/2017 w sprawie określenia kryteriów
rekrutacji do publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Siedlec wraz z
liczbą punktów za poszczególne kryteria oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich
potwierdzenia na obecność 12 radnych została przyjęta jednogłośnie 12 – za, 0 – przeciw, 0
– wstrzymujących i stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 6 „b”

Zagadnienie  dotyczące  określenia  kryteriów  rekrutacji  wraz  z  liczbą  punktów  za
poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia na drugim etapie
postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli,  oddziałów  przedszkolnych
prowadzonych przez Gminę omówił  J.  Skrobisz dyrektor  GZEAS-u . Tu poinformował,  że
zgodnie  z art.131 ust.4 i 6 ustawy –Prawo Oświatowe- , oraz w związku z art.1 pkt.1 ustawy
–  Przepisy  wprowadzające  ustawę  –  Prawo  oświatowe  –  organ  prowadzący  publiczne
Przedszkole  i  oddział  przedszkolny  ,  zobowiązany  jest  określić  dodatkowe  kryteria
rekrutacyjne,  które  znajdą  swoje  zastosowanie  w  procesie  rekrutacji  wówczas,  gdy
pozostaną  wolne  miejsca  po  zastosowaniu  kryteriów  określonych  w  ustawie. W  dalszej
części  swej  wypowiedzi  omówił  poszczególne  kryteria  rekrutacji  na  drugim  etapie
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych.

W  dyskusji  nad  zagadnieniem  głos  zabrał  radny  W.  Żydzik  pytając:  jakie  są
sondaże…,prognozy, czy może być taka sytuacja, że te kryteria trzeba będzie zastosować?

Do wypowiedzi ustosunkował się J. Skrobisz dyrektor GZEAS-u wyjaśniając : „ nie mamy
określonych obwodów  przedszkoli, tylko bierzemy pod uwagę teren całej gminy, czyli gmina
zapewnia  dzieciom  miejsce  w  przedszkolu   na  ternie  całej  gminy  ;  skoro  nie  będzie
możliwości zapewnienia miejsca np. w przedszkolu w Siedlcu , to będą inne przedszkola,
które będą oferowały miejsca dla tych w przedszkolu; na dzień dzisiejszy nie mamy jeszcze
informacji  na  temat  naboru  do  przedszkola  ABC,  a  to  będzie  decydowało  o  utworzeniu
nowego oddziału przedszkolnego w Siedlcu”.

Wobec  braku  kolejnych  głosów   dyskusji  nad  zagadnieniem   Przewodniczący  Rady  A.
Kaźmierczak  poddał  pod  głosowanie  projekt  Uchwały  Nr  XXXIV/157/2017  w  sprawie
określenia  kryteriów  rekrutacji  wraz  z  liczbą  punktów  za  poszczególne  kryteria  oraz



dokumentów  niezbędnych  do  ich  potwierdzenia  na  drugim  etapie  postępowania
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez
Gminę .

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XXXIV/157/2017 w sprawie określenia kryteriów
rekrutacji wraz z liczbą punktów za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do
ich potwierdzenia na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli,
oddziałów  przedszkolnych  prowadzonych  przez  Gminę  na  obecność  12  radnych  została
przyjęta  jednogłośnie  12  –  za,  0  –  przeciw,  0  –  wstrzymujących  i  stanowi  załącznik  do
protokołu.

W tym miejscu na obrady dotarł radny K. Makowiak wobec czego w obradach uczestniczy 13
radnych.

Do pkt.7

W wolnych głosach i wnioskach kolejno zabierano głos :

radna  R.  Olejniczak  nawiązała  do  nowelizacji  tzw.  ustawy  śmieciowej,  która  ma
obowiązywać  od lipca br.  pytając:  czy już coś w tym temacie  wiadomo – jak to ma się
odbywać?

Ad vocem Wójt Gminy J. Kolesiński: „ prowadzimy rozmowy w ramach trzech gmin powiatu
dość intensywnie jeśli  chodzi o przetarg, który winien być ogłoszony na przełomie maja –
czerwca  ;  ze  strony  Wolsztyna  była  propozycja  VIN  HAUSTU  jeśli  chodzi  o  śmieci  –
powierzenie własnej spółce; druga sprawa jeśli chodzi o przyszłość ścieków; spotkania cały
czas trwają tym razem cztery gminy:  Kargowa, Siedlec, Wolsztyn i Przemęt; czekamy na
propozycje Wolsztyna : taryf , cen i to będzie materiałem wyjściowym do dalszych negocjacji
z Wolsztynem”.

Wypowiedź  uzupełnił  Z-ca  Wójta  H.  Birk:  „  przygotowywana  jest  nowelizacja  ustawy
śmieciowej, ona jest  daleko idąca - ma być zmiana kolorów pojemników , jeśli dojdzie do
tego,  to  będzie  to  kosztowne  dla  mieszkańców  naszej  gminy,  bowiem  zdecydowana
większość  mieszkańców  posiada  własne  pojemniki  –  nie  dzierżawione  ;  jeśli  chodzi
natomiast o śmieci bio- odpady ulegające biodegradacji -  wszystko zależy od tego na ile
ustawodawca pozwoli prowadzić dalej kompostowniki, natomiast ktoś kto nie zadeklarował w
swojej deklaracji kompostownika, to będzie musiał swą posesję wyposażyć w taki pojemnik,
a to wiąże z tym , że będzie dodatkowy objazd na terenie gminy, a każdy dodatkowy objazd
powoduje , że może się nie utrzymać obecna stawka , która jest na śmieci od mieszkańca;
są też głosy z gminy Przemęt , by zmienić zasady opłat , by to nie było od osoby – proponuje
by było to od m3 zużycia wody- na ta chwilę nie ma podjętej decyzji,  trwają rozmowy,  a
obecna umowa dotycząca przetargu na wybór operatora kończy się w tym roku , stąd trzeba
będzie rozpocząć procedurę.”

Radny R. Kluj pytał : czy ZEUK realizuje wytyczne przyjęte rok temu / po przeprowadzeniu
audytu? czy ktoś z ramienia Gminy nadzoruje to ?

Tu  Wójt  Gminy  J.  Kolesiński  wyjaśnił  :  „  …miesiąc  temu  (w  ramach  tamtego  zlecenia)
audytor  przeprowadził  jednodniową  kontrolę  realizacji  tych  wytycznych:  przeprowadził
rozmowy  z  większością  pracowników  rozmowy…oczekujemy  na  spotkanie  się  i
omówienie…; na ostatniej Radzie Nadzorczej skupiliśmy się rzeczach dookoła nowej taryfy i



negocjacji z Wolsztynem, oraz przyszłości punktu zrzutu, także sprawy jak rozwiązać sprawę
szamb…”

Radny E. Piątek na wstępie podziękował  za szybką interwencje w sprawie zlikwidowania
wyrwy  na drodze łączącej  drogę powiatową  z  drogą gminną…;  zasygnalizował  jednak  o
dwóch zjazdach , gdzie są wyrwy…, szkoda by było , by tak ładna droga niszczyła. Ponadto
widział  potrzebę  zamontowania  barierek,  przy  wyjeździe  z  boiska  (  na  końcu  ścieżki
rowerowej Siedlec-Żodyń) co uchroni przed wypadkiem . 

Radna E. Weil zwróciła się o uprzątnięcie wyciętych krzaków na drodze gminnej z Kiełpin do
Siedlca , które zalegają na poboczu.

Na  zakończenie  głos  zabrał  Wójt  Gminy  J.  Kolesiński  :  „  trwają  zebrania,  dziękuje  za
uczestnictwo w nich…;cieszę się, ze generalnie zebrania przebiegają w dobrej atmosferze….

Odniósł się również do sprawy drogi gminnej w Chobienicach , jak i sprawy poruszanej przez
radnego E. Piątka ścieżki rowerowej Żodyń- Kopanica : wykupu gruntów pod nią. Zwrócił się
z  prośbą do radnych  o wcześniejsze  zapytania  –  rozmowy w razie  wątpliwości  w danej
sprawie. 

Tu zabrał głos radny E. Piątek odnosząc się do sprawy drogi w Chobienicach pytał : „…czy
jako gmina można wystosować pismo do właścicieli  tych gruntów od odnowienie systemu
melioracji , bowiem głównym problemem jest to, że droga usytuowana jest niżej od pól i ta
woda  nie  ma  ,  gdzie  odejść;  przy  każdych  większych  opadach  ta  sytuacja  będzie  się
powtarzać. 

W tym miejscu rozgorzała dyskusja w temacie ścieżki rowerowej Żodyń – Kopanica, gdzie
padły twierdzenia opieszałości w realizacji tych spraw. Z takimi  stwierdzeniami  nie zgadzał
się Wójt , bowiem twierdził, że ze strony gminy uczyniono wszystko co było w mocy , by to
zadanie  było  wykonane  -  wykup  gruntu  leśnego,  który  pozostał  niestety  odbywa  się  na
podstawie  specjalnej  ustawy,  gdzie  państwo  określa  cenę  -   sukcesywnie  monitorujemy
sprawę  ,  jeździmy  dwa,  trzy  razy  w  roku  do  ministerstwa,  pilnujemy  sprawę  .  Szeroka
dyskusja toczyła się również w temacie drogi gminnej w Chobienicach.

Podsumowania dyskusji  dokonał  przewodniczący obrad uważając,  że kwestia  współpracy
radnych  z  sołtysem  jest  kwestią  kluczową  …;  musimy  wypracować  sobie  metodę
współpracy…dyskutowania, wzajemnych ustaleń… . 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaźmierczak o
godz. 17:15 zamknął obrady XXXIV sesji Rady Gminy Siedlec.

Protokołowała                    Przewodniczący Rady Gminy

               Inspektor                                                                                    S I E D L E C

          Jolanta    Żurek              Andrzej    Kaźmierczak


